



Made in China
صنع في الصين

220-240V – / 50/60Hz / 1000W

Long Slot Toaster

جهاز تصميص الخبز طويل

01.142353.09.001

PARTS DESCRIPTION / وصف الأجزاء



[WEEE Logo]



EN Instruction manual

SAFETY

- By ignoring the safety instructions the manufacturer cannot be held responsible for the damage.
- If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
- Never move the appliance by pulling the cord and make sure the cord cannot become entangled.
- The appliance must be placed on a stable, level surface.
- The user must not leave the device unattended while it is connected to the supply.
- This appliance is only to be used for household purposes and only for the purpose it is made for.
- This appliance shall not be used by children aged less than 8 years. This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. Children shall not play with the appliance. Keep the appliance and its cord out of reach of children aged less than 8 years. Cleaning and user maintenance shall not be made by children unless older than 8 and supervised.
- To protect yourself against an electric shock, do not immerse the cord, plug or appliance in the water or any other liquid.
- Keep the appliance and its cord out of reach of children less than 8 years.
- The temperature of accessible surfaces may be high when the appliance is operating.
- The bread may burn, therefore do not use the toaster near or below combustible material, such as curtains.
- The appliance is not intended to be operated by means of an external timer or a separate remote-control system.
- To prevent fire or shock hazard do not expose this appliance to rain or moisture.

- Surface is liable to get hot during use.
- This appliance is intended to be used in household and similar applications such as:
 - Staff kitchen areas in shops, offices and other working environments.
 - By clients in hotels, motels and other residential type environments.
 - Bed and breakfast type environments.
 - Farm houses.

PARTS DESCRIPTION

- Bread groove
- Crumb tray
- Color controller
- Lift handle
- Bunrack lift handle
- Defrost button
- Reheat button
- Cancel button

BEFORE THE FIRST USE

- Take the appliance and accessories out the box. Remove the stickers, protective foil or plastic from the device.
- Place the device on a flat stable surface and ensure a minimum of 10 cm. free space around the device. This device is not suitable for installation in a cabinet or for outside use.
- Put the power cable into the socket. (Note: Make sure the voltage which is indicated on the device matches the local voltage before connecting the device. Voltage 220V-240V 50/60Hz)
- When the device is turned on for the first time, a slight odour will occur. This is normal, ensure adequate ventilation. This fragrance is only temporary and will disappear soon.

USE

- The device is adjustable with the color controller of just crispy roasted to dark brown. To achieve the degree of browning desired, you can experiment with the setting. Also the quality and condition of the bread is also a factor. Dry and stale bread toasts more quickly, fresh and frozen bread take a little longer. Do not use a knife, cutlery or any other object to remove the bread from the device or to clean the device. If the bread becomes lodged in the toaster, unplug the appliance before attempting to remove it. Caution! Bread can burn.
- Put a slice of bread in one of the slots. You can place 2 slices in the device. Make sure the crumb tray is in place before use.
- Plug the power cord into a grounded outlet. Turn the color controller to your desired position. Press the handle completely down to start the toasting process.
- Once the bread has been toasted to the desired color, the handle will pop up automatically.
- During toasting, you can check the color of the bread. If it is to your satisfaction, you can press the cancel button to cancel the operation at any time.
- If the bread is frozen, perform the same operations and press the defrost button. The indicator will be illuminated. In this mode the bread will be toasted to your desired color.
- If you want to reheat cold toasted bread, press the reheat button and the indicator will be illuminated. This mode has a fixed time setting.
- The carriage handle will automatically spring up and end up the reheating process.
- The toaster is equipped with a bun warmer, this rack can be used for warming up buns and baguettes.

CLEANING AND MAINTENANCE

- Before cleaning, unplug the appliance and wait for the appliance to cool down.
- Clean the appliance with a damp cloth. Never use harsh and abrasive cleaners, scouring pad or steel wool, which damages the device.
- Never immerse the electrical device in water or any other liquid. The device is not dishwasher proof.
- Pull out the crumb tray and remove the crumbs. By using the device frequently, repeat this every week.
- Do not use a metal object (fork, knife) to clean the inside of the appliance as this may damage the heating elements.

WARRANTY

- This product is warrantied for 2 Years, for detailed terms, please refer to the Warranty Card.
- Following parts are not covered by warranty:
 - Knobs.
 - Any broken body parts.

Approximate life of this appliance under normal conditions is 3 Years.

For service and repairs, please call the following numbers:

United Electronics Co.
Saudi Arabia (Toll-free) 800 124 0900

ENVIRONMENT



This appliance should not be put into the domestic garbage at the end of its durability, but must be offered at a central point for the recycling of electric and electronic domestic appliances. This symbol on the appliance, instruction manual and packaging puts your attention to this important issue. The materials used in this appliance can be recycled. By recycling of used domestic appliances you contribute an important push to the protection of our environment. Ask your local authorities for information regarding the point of recollection.

Support

You can find all available information and spare parts at [www.princesshome.eu!](http://www.princesshome.eu)

AR دليل الإرشادات

السلامة

- تجاهل تعليمات السلامة، لا يمكن اعتبار الشركة المُصنَّعة مسؤولة عن التلف.
- في حالة تلف الإمداد بالطاقة، يجب استبداله من قِبَل الشركة المصنعة أو وكيل الخدمة أو الأشخاص المؤهلين بالممثل لتجنب المخاطر.
- لا تقم أبدًا بنقل الجهاز عن طريق سحب السلك وتأكد من أن السلك لا يمكن أن يتشابك.
- يجب وضع الجهاز على سطح مستو وثابت.
- يجب ألا يُغفل المستخدم عن الجهاز أثناء توصيله بالكهرباء
- هذا الجهاز مخصص للاستخدام في الأغراض المنزلية وللغرض المصنوع من أجله فقط.
- لا يجوز استخدام هذا الجهاز من قِبل الأطفال الذين تقل أعمارهم عن 8 سنوات. يمكن استخدام هذا الجهاز من قِبل الأطفال الذين تتراوح أعمارهم بين 8 سنوات وما فوق والأشخاص ذوي القدرات البدنية أو الحسية أو العقلية المتخفضة أو الأشخاص الذين لديهم نقص في الخبرة والمعرفة إذا تم تزويدهم بالإشراف أو التعليمات المتعلقة باستخدام الجهاز بطريقة آمنة ويفهم المخاطر المتضمنة. يجب عدم لعب الأطفال بالجهاز. اجعل الجهاز والسلك الخاص به بعيدين عن متناول الأطفال الذين تقل أعمارهم عن 8 سنوات. يجب عدم تنظيفه وصيانته من قِبل الأطفال إلا إذا كان عمرهم أكبر من 8 سنوات ويتم الإشراف عليهم.
- لحماية نفسك من الصدمة الكهربائية، لا تغمر السلك أو المقبس أو الجهاز في المياه أو أي سائل آخر.
- احرص على وضع الجهاز والسلك بعيدًا عن متناول الأطفال الأقل من 8 سنوات.
- قد تكون درجة حرارة الأسطح الظاهرة مرتفعة عند تشغيل الجهاز.
- قد يتعرض الخبز للاحتراق لذلك لا تستخدم جهاز التحميص بالقرب من مادة قابلة للاحتراق أو أسفل منها مثل الستائر.
- هذا الجهاز غير مخصص للتشغيل من خلال مؤقت خارجي أو نظامتحكم عن بعد منفصل.

- السطح معرض للسخن أثناء الاستخدام.

وصف الأجزاء

- فخاعة الخبز
- صينية الفتات
- وسيلة التحكم في اللون
- مقبض الرفع
- مقبض رفع حامل الفطائر
- زر إزالة الجليد
- زر إعادة التسخين
- زر إلغاء

قبل الاستخدام الأول

- قم بإخراج الجهاز والملحقات خارج العلبة. قم بإزالة الملصقات، أو البلاستيك أو ورق الألمنيوم الواقى عن الجهاز.
- ضع الجهاز على سطح ثابت مستو وتأكد من وجود حد أدنى من المساحة الحالية حول الجهاز. قدها 10 سم هذا الجهاز غير مناسب للتثبيت في خزانة أو لاستخدام الخارجي.
- ضع كبل الطاقة في المقبس. (ملاحظة: تأكد من أن الجهد الذي يُشار إليه على الجهاز يتطابق مع الجهد المحلي قبل توصيل الجهاز. الجهد 220 فولت -240 فولت 50/60 هرتز)
- عند تشغيل الجهاز للمرة الأولى، ستصدر رائحة خفيفة. هذا أمر طبيعي، تأكد من وجود تهوية كافية. هذه الرائحة ما هي إلا رائحة مؤقتة وستختفي سريعًا.

الاستخدام

- إن الجهاز قابل لضبط باستخدام وسيلة التحكم في درجة اللون سواء للخبز المحمص والمقرمش حتى البني الداكن. للحصول على درجة اللون البني المطلوبة، يمكنك تجربة الإعدادات. كذلك تعتبر جودة الخبز وحالته أحد العوامل. يحمض الخبز الجاف والباقات أسرع بكثير، بينما يستغرق الخبز الطازج والجهد وقتًا أطول لا تستخدم السكين أو أدوات المائدة أو أية أشياء أخرى لإزالة الخبز من الجهاز أو لتنظيفه. إذا أصبح الخبز ملتصقًا في جهاز التحميص، قم بفصل الجهاز من المقبس قبل محاولة إزالة الخبز. ننتبه! يمكن أن يتعرض الخبز للاحتراق.
- ضع شريحة من الخبز في أحد الفتحات. يمكنك وضع شريحتين في الجهاز. تأكد من وضع صينية الفتات في مكانها قبل الاستخدام.
- وصل سلك الطاقة بالمخرج الموزع. اضبط وسيلة التحكم في اللون على الوضع المرغوب. اضغط على المقبض إلى الأسفل بكامل كبتنا عملية التحميص.
- مجرد أن يبدأ الخبز المحمص بدرجة اللون المطلوبة، سيوقف المقبض لأعلى تلقائيًا.
- أثناء التحميص، يمكنك فقد لون الخبز. إذا كان لون الخبز مرضيًا بالنسبة لك، يمكنك الضغط على زر الإلغاء لإلغاء التشغيل في أي وقت.
- إذا كان الخبز محمص، قم بإجراء العمليات نفسها واضغط على زر إزالة التجميد. سيضئ المؤشر. في هذا الوضع، سيتم تحميص الخبز حسب اللون الذي ترغب فيه.
- إذا كنت ترغب في إعادة تسخين الخبز المحمص البارد، اضغط على زر إعادة التسخين وسيضئ المؤشر. يحتوي هذا الوضع على إعداد وقت ثابت.
- ستدفع مقبض الماسن المؤتمتة إلى أعلى وستبقى عملة إعادة التسخين.
- مخمصة الخبز مزودة بحامل تسخين الكعك يمكن استخدامه لتسخين الكعك والخبز الفرنسي.

التنظيف والصيانة

- قبل التنظيف فصل الجهاز من المقبس وانتظر حتى يبرد الجهاز.
- نظف الجهاز بقطعة قماش رطبة. لا تستخدم مطلقًا مواد تنظيف فورية أو كاشطة، أو اللوف الخشن أو الألياف المنسوجة التي قد يتسبب في تلف الجهاز.

- احرص ألا تغمس الجهاز الكهربائي أبدًا في الماء أو أي سائل آخر. لا يمكن تنظيف الجهاز في غسالة الأطباق.
- استحب صينية الفتات إلى الخارج وقم بإزالة الفتات. عند استخدام الجهاز عدة مرات، كرر هذا كل أسبوع.
- لا تستخدم ألة أدوات معنوية (شوكة، سكين،) لتنظيف الجهاز من الداخل؛ لأن ذلك قد يتلف عناصر التسخين.

ضمان

- هذا الجهاز يضمن لمدة عامين. لمعرفة أحكام الضمان يرجى قراءة كرت ضمان المنتج.
- المكونات ألداه غير مشمولة بالضمان:

– المقابض.

– أجزاء البدن القابلة للكسر.

العمر الافتراضي للجهاز يعتمد على ظروف التشغيل العادية. العمر الافتراضي 3 سنوات تقريبًا. يرجى الاتصال على رقم خدمة الصيانة والتصليح الآتية:

المملكة العربية السعودية (الهاتف المجاني) 800 124 0900

البيئة



لا ينبغي وضع هذا الجهاز في قمامة المنزل في نهاية مثته، ولكن يجب تقديمه في أي نقطة مركزية تقوم بإعادة تدوير الأجهزة المنزلية الكهربائية والإلكترونية. تقوم هذا الرمز الموجود على الجهاز وتظهر التعليمات والتعليقات التوافق إلى هذه المشكلة المهمة. يمكن إعادة تدوير الأجزاء المستخدمة في هذا الجهاز. عن طريق إعادة تدوير الأجهزة المنزلية المستخدمة، فإنك تساهم في دفع عجلة حماية بيئتنا. اسأل السلطات المحلية للحصول على معلومات بشأن النقطلة التي تقوم بإعادة التدوير.

الدعم

يمكنك الحصول على جميع المعلومات وقطع الغيار المتوفرة عبر الموقع الإلكتروني www.princesshome.eu

Made in China

صنع في الصين

© Princess 2020